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Rondvraag

Onderwerp: Jodiumpillen

Jodiumtabletten.

Helaas leven we op het moment in een vreemde en onzekere wereld. Eerder deze vergadering werd 
raadsbreed een motie ingediend over het opvangen van Oekraïense vluchtelingen, een motie die niet alleen 
de fractie van de VLP maar ook ik persoonlijk van harte kan onderschrijven.

Helaas houdt de dreiging niet op aan de grens van de Oekraïne, en worden er ook stevige woorden geuit 
richting het westen. 
De dreiging van nucleair geweld is de laatste decennia nog nooit zo groot geweest en baart de fractie van de 
VLP ernstige zorgen.
Laten we met z n allen hopen dat de vraag welke ik vanavond namens de fractie van de VLP ga stellen zo 
spoedig mogelijk overbodig zal blijken.

Graag informeren wij bij onze burgemeester of het mogelijk is om zorg te dragen dat er voldoende jodium 
tabletten voor handen zijn voor onze inwoners mocht het komen tot nucleaire inzet tijdens de huidige oorlog. 
Het lijkt de fractie van de VLP verstandig deze tabletten te verspreiden onder onze inwoners zodat iedereen 
zich zo goed mogelijk kan beschermen. Ook onze inwoners met een inkomen dat niet toereikend is moeten 
zich kunnen beschermen.

Een afwachtende houding lijkt ons nu niet verstandig.
Ook staat er in onze achtertuin nog steeds de reactor van Tihange, enkele jaren geleden is toegezegd dat 
zwangere vrouwen en kinderen tot en met 12 jaar jodiumtabletten zouden ontvangen. Op persoonlijke titel 
heb ik destijds aangegeven dat mijn destijds zwangere vrouw en mijn dochter geen tabletten ontvangen 
hebben. Ik heb hier helaas nooit geen reactie meer op ontvangen.

De dreiging van nucleair geweld en de reactor in Tihange lijkt het de fractie van de VLP verstandig om dit 
zsm concreet te maken, kunnen de overige fracties dit onderschrijven?

Dank u voor uw aandacht.
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